

No. 40994

March 21, 2024

Le 21 mars 2024

BETWEEN:

ENTRE :

R. Maxine Collins

R. Maxine Collins

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

His Majesty the King in Right of Ontario

Sa Majesté le Roi du chef de l'Ontario

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

Pursuant to Rule 6(1) of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, an extension of time to file the printed copies of the application for leave to appeal as required by Rule 19(5) is granted to the Applicant. The motion to the Registrar for directions is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CV-0394, 2023 ONCA 646, dated September 29, 2023, is dismissed with costs.

Conformément à la règle 6(1) des *Règles de la Cour suprême du Canada*, une prorogation du délai de dépôt des copies imprimées de la demande d'autorisation d'appel tel qu'exigé par la règle 19(5) est accordée à la demanderesse. La requête à la Registrare pour directives est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CV-0394, 2023 ONCA 646, daté du 29 septembre 2023, est rejetée avec dépens.

J.C.S.C.